
 

 

 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ OSADNÍHO VÝBORU HORNÍ KOSTELEC DNE 3. BŘEZNA 

2022 

 

PŘÍTOMNÍ ČLENOVÉ OV: 

Alice Baricová, Pavel Holzäpfel, Vladimír Kábrt, Ladislav Kollert, Martin Nývlt, Vojtěch Špulák, Jana 

Illnerová, Tomáš Rýdl 

 

OMLUVENÍ ČLENOVÉ OV:  

Jaroslav Vencl 

 

NEOMLUVENÍ ČLENOVÉ OV: 0 

PŘÍTOMNÍ HOSTÉ:  

Jiří Regner – místostarosta, Josef Švorčík 

 

ZAHÁJENÍ A SCHVÁLENÍ  PROGRAMU 

 

Předseda OV zahájil jednání a konstatoval, že OV je usnášeníschopný.  

Byl schválen následující program: 

1. Kontrola plnění usnesení a úkolů 

2. Informace vedení města 

3. Návrhy osadního výboru 

4. Diskuze 

přijato, pro 8, proti 0, zdržel se 0 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

1. KONTROLA PLNĚNÍ USNESENÍ A ÚKOLŮ 

 

ÚKOL Z DISKUZE 2021/11/18 

Umístění 2. kontejneru na městském pozemku parc. č. 95/2 – vyvstaly pochybnosti o vhodnosti 

navrhovaného místa. Pro kontejner musí být dostatek prostoru, aby mohlo vozidlo kontejner bez 

problémů „natáhnout“. Zároveň byl nadnesen návrh na nové umístění a to na poz. parc. č. 90  

 

 

 

VÝSLEDEK:  

Umístění 2. kontejneru zatím není na pořadu dne a to především proto, že  2. kontejner nemá město 

ČK k dispozici. 

 

 

 



 

 

 

 

ÚKOL Z DISKUZE 2021/11/18 
 

Zanedbaný pás pozemku u pneuservisu – pozemek bude zveleben pracovníky odboru místního. 

hospodářství 

 

ÚKOL Z DISKUZE 2021/11/18 

Prolézačky a hrací prvky pro školní děti za školou v HK – za školou skutečně není možné umístit 

žádné prolézačky z důvodu elektrického vedení. Informace byla prověřena a následně potvrzena. 

 

 

2. INFORMACE VEDENÍ MĚSTA 

 

2.1 UBYTOVÁNÍ UPRCHLÍKŮ A HUMANITÁRNÍ POMOC UKRAJINĚ 

V Červeném Kostelci najdou své útočiště uprchlíci z Ukrajiny. 

Zároveň je v našem městě organizována pomoc Ukrajincům různými organizacemi.  

 

2.2 CESTA K WICHOM 

Město Červený Kostelec informuje, že v tomto roce již bude se 100% jistotou zrekonstruována 

městská komunikace v ulici Podlesná – cesta k Wichom 

 

2.3 HŘIŠTĚ HORNÍ KOSTELEC 

Česká obec sokolská vydala souhlasné stanovisko s prodejem pozemků hřiště v Horním Kostelci. 

Nyní se čeká již jen na písemné vyjádření, aby se mohlo začít jednat o detailech prodeje. 

 

2.4 OBJÍŽĎKA HORNÍM KOSTELCEM 

V Horním Kostelci je z důvodu rekonstrukce jiných tahů třeba počítat se zvýšeným silničním provozem 

a to do podzimu tohoto roku. 

 

2.5 KŘIŽOVATKA U SEKYRKÁRNY 

Projekt na úpravu křižovatky u Sekyrkárny bude díky dobrotě a pochopení pana Středy obsahovat 

protažení chodníku od křižovatky až k uličce. Pan Středa si je ochotný zbudovat příjezd na pozemek 

jinou cestou. Tato úprava by měla výrazně zvýšit bezpečnost přecházení a pohybu chodců. 



 

 

 

 

 

2.6 KONČINSKÁ CESTA  

 

Žádost o dotaci je řádně podaná, takže jde vše dle nejnovějšího plánu. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 



 

 

 

 
 

3. NÁVRHY OSADNÍHO VÝBORU 

 

3.1 NEDODĚLANÁ CESTA KOLEM ŠKOLY – EXISTENCE SÍTÍ 

 

Dle kompetentních prac. VODY Červený Kostelec, s.r.o. je třeba vybudovat nový kanalizační řád, 

na který je třeba nejprve vytvořit projekt, který bude stejně jako realizace složitějšího charakteru a 

to z důvodu existence vícero sítí. 

Osadnímu výboru není jasné, z jakého důvodu musí být do hustě zasíťované cesty dodělán 

kanalizační řád, když jsou veškeré stavby kolem cesty vybaveny čističkami. 

Osadnímu výboru se taková investice zdá nadbytečná a z toho důvodu navrhuje kanalizaci 

nerealizovat a dodělat cestu kolem školy v plné délce. 

   

PŘIJATO, PRO 8, PROTI 0, ZDRŽEL SE 

 

 

 

4. DISKUZE 

 

Pavel Holzäpfel 

Parkování v Souběžné a V Zahradách 

V ulicích Souběžná a V Zahradách stojí opět vozidla rezidentů takovým způsobem, že nenechávají 

dostatečný prostor pro projetí jiných vozidel např. s přívěsným vozíkem 

ÚKOL: 

Zaurgovat kontrolování způsobu parkování u strážníků Městské policie. 

 

Jana Illnerová 

Na zastávce U Školy je odpadkový koš pouze na jedné straně pozemní komunikace. Paní Illnerová by 

byla ráda za přidání ještě druhého odpadkového koše na druhou stranu silnice, aby bylo zamezeno 

zbytečnému přebíhání dětí přes silnici za účelem vyhození odpadku do koše. 

 

 

 



 

 

 

Vladimír Kábrt 

 

1. Ulička od autobusové zastávky ke škole je lemována plotem z plechových výseků. Pan 

Kábrt prosí o zhodnocení, zda není plot nebezpečný dětem docházejícím do ZŠ. 

2. Odvodňovací koryto kolem výše zmíněné uličky je třeba pročistit. 

 

Alice Baricová 

1. Paní Baricová vznesla požadavek na umístění mobilní měřící zařízení před její dům za 

účelem monitoringu rychlosti průjezdu vozidel. 

2. V zatáčce pod „Hoblem“ je na sloupu označení ulice Jiráskova, které v těchto místech nedává 

smysl. Poloha:  50.4866417N, 16.1078992E 

 

 

Martin Nývlt 

V úseku končinské cesty, konkrétně GPS: 50.4836875N, 16.1240447E je problém se splavováním 

bláta z pole přes cestu. 



 

 

 

 

 

 

 

 

Celý osadní výbor 

Téměř veškeré cesty v Horním Kostelci jsou po zimně opět (stále) v dezolátním stavu. 

Jmenovitě je třeba opravit: 

Ulice k Šimkom, Podlesná 1, Podlesná 2, Na Strži, Silnice na Bohdašín („ke skládce“) a samozřejmě 

cesta přes Končiny 

 

 

 



 

 

 

Zapsal: Vojtěch Špulák 

Dne: 3. března 2022 

 

 

 

 


